
 
Trots digare informa on har man börjat lägga avfall på golvet i 

soprummen, jag trodde a  vi kunde sköta de a snyggt.  
Jag vet inte vem som ska städa bort materialet och vem som ska betala.  

Bä re kan vi! 
/Berna Östlund Ordförande 

  
  

 
 
 


